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Zapisnik sa sjednice Predsjedništva HTS-a 

 
Redovna sjednica Predsjedništva održana je dana 14.10.2012. godine u Zagrebu  sa početkom u 10.30 

sati. 

Nazočni su bili delegati iz slijedećih klubova: 

TK Biograd - Amarildo Lukić  

ŠTK Cibalia  - Ivan Maričić  

ŠTK Zagreb - Silvestar Matušić  

STK Otočac – Željko Tonković 

Asmir Huskanović -Zagreb (član Nadzornog odbora) 

Dašmir Lukić, Krešimir Dorociak (gosti) 

 

Dnevni  red:  

 

1. Izvješće o radu Saveza  

2. Izvješće saveznog suca 

3. Dogovor za godišnju skupštinu 

4. Ukazivanje STK Otočac na nepravilnosti u radu HTS-a 

5. Razno 

 

Ad.1 

Izvješće o radu Saveza za 2012. godinu podnosi predsjednik HTS-a Silvestar Matušić. 

U ovoj tekućoj 2012. godini nije bilo prijeke potrebe za sazivanjem sjednice Predsjedništva. Savez je 

radio onoliko koliko su mu okolnosti dozvoljavale. Pod tim mislim da komunikacija između pojedinih 

klubova i saveza nije bila na željenom nivou. 

Do sada je izašlo 3 (tri) broja Glasnika. Po izvješću predsjednika natjecateljske komisije nije bilo 

nikakvih nepravilnosti. Rezultati koji su postignuti u ovoj natjecateljskoj godini bili su najlošiji do sada, 

ali zahvaljujući pticama i radu gospodina Ivice Brdarića na rekordu HTS-a 20.04. sezona je spažena. 

Ovaj let golubova gospodina Ivice Brdarića HTS svrstava u sam vrh Evropskih saveza. Znam da 

vremenski uvjeti nisu bili naklonjeni za bolje letove. Nadam se da će iduća biti blaža što se temperature 

tiče. Danas se moramo dogovoriti o terminu za Godišnju skupštinu, kao i za nabavku prstenja 

. 

                                                                                                        Predsjednik HTS-a Silvestar Matušić 

Izvješće jednoglasno usvojeno. 

 

 
Sjedište HTS-a tel: 032 –332-144 

Ivana Gundulića 36 - 32 100 Vinkovci 
OIB:25421813037 

Ž.-R.:2340009-1100198553 

GGGlllaaasssnnniiikkk   bbbrrr...444   
 

Godina  2012. 
HRVATSKI TIPLERSKI SAVEZ  - OSNOVAN 1992.G. 

-  20. GODINA IZLAŽENJA GLASNIKA  - 
Internet: www.golubovi.hr/HTS 

 E-mail: info@golubovi.hr 

Predsjednik HTS-a: Silvestar Matušić, Tajnik HTS-a: Ivan Maričić, Blagajnik: Ivan Babić, 
Savezni sudac natjecanja; Ivan Maričić,  pomočnici, Amarildo Lukić I Zoran Smoljan 
Uredništvo  za izradu glasnika: Željko Fajdetić, Ivan Maričić i Ivan Babić, materijale slati 
putem e-mail: zeljko.fajdetic@ri.htnet.hr     ivan.babic1@vk.htnet.hr , 
ivan.maricic@vk.htnet.hr ili poštom. 
******************************************************************************************************************************************************************************************************************************   
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Ad.2 

Izvješće saveznog suca podnosi savezni sudac Ivan Maričić. 

Savezni sudac pročitao je natjecateljske rezultate po vrstama natjecanja. 

 

Natjecateljski rezultati za 2012. godinu 
 

SENIORI  2012. godine  
 

Red 

br. 
NATJECATELJ KLUB 

LET 

 (sati) 
BROJPRSTENA GOLUBOVA 

1. Ivica BRDARIĆ MECE 
20,04 

Novi hrvatski rekord 
0004/10-0457-0470/11 

2. Dašmir LUKIĆ ZAGREB 10,23 1285-1290/10-1301-1333/11 

 
Diskvalifikacija: Denis Dijan, Davor Filipović, Milan Matošić, Amarildo Lukić, Silvestar Matušić 

 
KUP  2012. godine 

 
Red. 

 br. 
NATJECATELJ KLUB 

LET  

(sati) 
BROJ PRSTENA GOLUBOVA 

1. Dašmir LUKIĆ ZAGREB 12,28 3308/08-1290/10-1301-1333/11 

2. Denis Dijan BIOGRAD 11,30 0803/09-0552-0569/11 

 

Diskvalifikacija: Davor Filipović, Amarildo Lukić 

 
LONG DAY  2012. godine 

0 ispravnih rezultata 

 
MEĐUNARODNO MLADI 2012. godine 

0 ispravnih rezultata 

 
SPOMEN TRKA 2012. godine 

0 ispravnih rezultata 

 

JUNIORI  2012. godine  
 
Red  

  br.       
NATJECATELJ KLUB 

LET (sati) 
BROJ PRSTENA GOLUBOVA 

   1. Denis DIJAN Biograd 12,20 0016-0023-0024/12 

2. Zdenko KRAMER Zagreb   7,53 0780-0783-0784/12 

3 Denis DIJAN Biograd   7,10 0003-0023-0024/12 

 

UKUPNI POBJEDNIK  2012. godine 
 
Red  

  br.       
NATJECATELJ KLUB UKUPNO SATI  (LETA) 

1. Denis DIJAN Biograd 31 sat, 00 minuta 

Izvješće jednoglasno usvojeno. 
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Ad.3 

Godišnja skupština održati će se dana 20.01.2013. godine u Zagrebu sa početkom u 

10.30 sati. 
Prijedlog predsjedništva je da članarina i letarina ostaju iste kao i proteklih godina. 

Članarina 150 KN, a letarina 10 KN po letu 

 

Ad.4. 

Pod ovom točkom član Predsjedništva STK Otočac gospodin Željko Tonković postavio je nekoliko 

pitanja članovima predsjedništva i predsjedniku HTS-a, smatra da se ŠTK Otočac šikanira i traži 

podjednak tretman za sve članove HTS-a.- 

Napominje da su on i gospodin Tomica Fajdetić bili na Godišnjoj skupštini koja je održana 23.01. 2011. 

godine, a da nisu bili na sjednici Predsjedništva u 10 mjesecu iste godine (uz napomenu da je gospodin 

Tomica Fajdetić opravdao svoj nedolazak) kao i na Godišnjoj skupštini 2012. godine iz revolta., što znači 

da nisu bili dva puta i odmah ih se proziva i zašto je gospodin Bunoza kontaktiran telefonski,a nije 

Otočac? . 

Odgovot; 

Bunoza je bio upoznat sa situacijom događaja 

 

Kasnijim uvidom u zapisnik sa Godišnje skupštine vidljivo je da članovi STK Otočac nisu bili nazočni na 

Godišnjoj skupštini koja je održana 23.01.2011. godine 

 

 
 

Izvod iz zapisnika koji je vidio gospodin Željko Fajdetić 

 

Tonković: Koliko puta je Babić bio na sjednicama predsjedništva? Tko ga je prozvao? 

Odgovor: Gospodin Babić ima staru i bolesnu majku ….predsjedništvo je s tim upoznato, ali je bio na 

godišnjoj skupštini 2012. godine i u kontroli kod gospodina Brdarića 

 

Tonković: Zašto je gospodin Bunoza član predsjedništva? Koga on predstavlja? 

Odgovor:Gospodin Bunoza je član predsjedništva jer ga je izabrala Godišnja skupština 24.01.2010. 

godine u Zagrebu  (Glasnik 1/2010) 

 

Tonković:Gdje stoji odluka o njegovom počasnom članstvu? 

Odgovor:  26.10.2008. godine u Zagrebu na sjednici predsjedništva jednoglasnom odlukom                       

(Glasnik 4/2008) 

 

Tonković: Zašto ŠTK Mece automatizmom nema člana u predsjedništvu? 

Odgovor: ŠTK Mece imat će svog predstavnika u predsjedništvu na izbornoj skupštini…svaki klub ne 

mora imati svog predstavnika u predsjedništvu 
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Tonković:  Ako je prihod za ovu godinu 13.000,00 Kn, zašto je i rashod 13.000,00 Kn 

Odgovor: Kad se pravi  financijski plan stavke prihoda i rashoda moraju biti jednake  

To je okvirni financijski plan koji donosi Skupština i to nije blagajničko izvješće gdje će se vidjeti točno 

koliki je bio prihod a koliki rashod. 

Tonković: Zašto su članovi CTU-e zamoljeni da napuste Godišnju skupštinu, ako se zna da je ona javna ? 

Odgovor: Zamoljeni su da napuste skupštinu dok traje radni dio i da će se pozvati kad se dođe do točke 

razno i svečanog ručka. 

 

STK Otočac moli zaštitu od TK Biograd i traži ispriku od predsjednika i predsjedništva HTS.a prema 

klubu STK Otočac. U slučaju da se predsjednik i predsjedništvo ne ispričaju najavljuju svoj izlazak iz 

Saveza. 

Gospodin Lukić je pitao gospodina Tonkovića hoće li se STK Otočac ispričati zbog ne odazivanja na 

Godišnje skupštine i sjednice predsjedništva i zbog kašnjenja plaćanja članarina i prstenja (2 članarine 

plaćene sa zakašnjenjem od 9 mjeseci) 

Gospodin Tonković je rekao da neće. 

Poslije toga ga je gospodin Lukić pitao kakav je njegov stav o kazni koje je predsjedništvo izreklo 

gospodinu Hari Koćanu? 

Gospodin Tonković je rekao da se u potpunosti slaže ,ali da je kazna trebala biti i veća 

 

Prijedlog gospodina Tonkovića dat je na glasovanje 

3 glasa protiv isprike 

1 glas za ispriku 

 

Zaključak predsjednika Matušića i gospodina Lukića  !!!!! 

Vrata HTS-a širom su otvorena za klub STK Otočac i nastavak članstva kluba STK Otočac 
u HTS-u. 
Članovi kluba STK Otočac su dobrodošli kao članovi predsjedništva HTS-a i svih ostalih 
tijela HTS-a. 
 
Ad.5. 
Predsjednik HTS-a potvrdio je da su poduzete sve radnje u svezi nabavke prstenja.  

Cijena prstena iznosi: 1 kom = 2 kn 

Mole se klubovi da tajniku Saveza Ivanu Maričiću jave potreban broj prstenja za 2013. godinu, 

najkasnije do 10.11. 2012 godine. 

 

Sjednica završila u 1230 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Hrvatske rekorderke 20.04 
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 Viđenje kontrole natjecanja kod gospodina Ivice Brdarića od strane gospodina Asmira 
Huskanovića 
 

    Seniorski rekord HTS-a 
 Dobio sam SMS slijedeceg sadržaja-„srušen rekord HTS-a, Brdarić iz kluba Mece 
preletio preko 20 sati“. Eh,pomislio sam,opet ćemo imati problema na predsjedništvu i skupštini. 
Klub Mece je primljen u HTS ove godine i odmah rekord. Da li je moguće da mu golubovi lete 
tako duboko u mrak i da ih onda još može i dropirati? Priznajem bio sam vrlo skeptičan. 
 Puno smo o svemu tome raspravljali. Došli smo na ideju da se rekord mora potvrditi. 
Jedan od argumenata nam je bio da je i Mr. Shannon morao potvrditi svoj rekord i potjerati 
golubove pred komisijom koje će procijeniti je li moguće da su ti golubovi izletili rekord. Mr. 
Shannon je potjerao ptice,a komisija potvrdila rekord. 
 Znali smo da će biti puno buke. Uslijedilo je puno telefonskih razgovora. Morao se 
uključiti i 
Gdin. Bunoza. Složili smo tim od četiri člana HTS-a. Tražili smo da gdin. Brdarić potjera 
golubove oko 13 sati i neka ih spusti oko 1 sat i ako to odradi da potvrdimo rekord HTS-a. Pao 
je dogovor da idemo; Amarildo Lukić,tajnik-Maričić,Profa(Babić) i ja. 
 Bilo je pravo ljetno toplo jutro. Amarildo me pokupio na naplatnim kućicama u Zagrebu i 
krenuli smo prema Vinkovcima do Maričića i Profe. U autu smo pretresali naš čvrsti stav. 
Moramo biti dosljedni i pravedni. U Vinkovcima smo uz kavu još jednom utvrdili gradivo. 
Pretpostavljali smo da nas gdin. Brdarić i gdin Banić neće dočekati sa ovacijama,ali bili smo 
odlučni ispuniti zacrtani plan. Sjeli smo u aute i pravac Brdarićevo dvorište. 
 U dvorištu nas dočekaše Brdarić i Banić. Obojica su bili pristojni i ljubazni, iako se nisu 
slagali sa ovom našom odlukom,smatrajući je izrazom nepovjerenja,što su nam otvoreno i 
rekli,ni u jednom trenutku nisu bili neuljudni kao ni mi. Iako su nam stavovi bili različiti nastavili 
smo normalno komunicirati. Amarildo je onako zdravo i otvoreno mediteranski 
rekao:“Brdariću,nismo mi došli da ti otmemo rezultat. Ovdje smo da se uvjerimo da tvoji 
golubovi mogu letiti tako duboko u mrak,da ih možeš dropirati u mrak i da potvrdimo tvoj 
rezultat“. 
 Ako je i bilo neke nelagode pri našem susretu,sve je nestalo kad smo došli do 
golubarnika. 
Brdarić nam je pokazao svoje tri ljepotice,tri svijetle ptice zdrave i zategnute. Naglasio je da ne 
pušta ptice niti na trening niti na let ako je temperatura viša od 26 celzija. Inače termometara po 
dvoru ima više nego Sijerković i svi su pokazivali preko 30 stupnjeva. Da stvar bude još bolja 
bila je strašna sparina. Dok smo se vrzmali oko golubarnika svi smo se debelo oznojili. 
 Ne može se reći da je bio oduševljen,ali stisnuo je srce i potjerao ptice. Odmah je bilo 
jasno da su se te ptice u svom životu naletale. Uhvatile su tempo držeći se na srednjoj i nižoj 
visini,nisu odlazile puno u širinu. Milina za suca,svako malo su u vidokrugu. Dnevni dio odradile 
su rutinski. Ja sam se rutinski uhvatio tamnog piva,Amarildo je tukao po običnoj vodi tako da ga 
je gđa Brdarić pitala:“što vi u Biogradu nemate vode“? Malo se onda i nacijepalo 
špeka,sira,vratine,ma milina. Upamtio sam da je Brdarić rekao da je strog sudac svojim 
pticama,izbacuje sve koje zanoće mimo njegove volje,ali i one koje se spuste na volieru bez 
njegovog poziva. Ostavlja i tjera svijetle ptice a ne voli tamne. U vrlo ugodnoj i opuštenoj 
atmosferi dočekali smo potpuni mrak. Nebo zvjezdano. Mjesec ko tepsija,pun,puncat. Ekipa 
gore se nije dala zbuniti mrakom,spustile su se malo niže,da ih lakše pratimo i nastavile nizati 
svoje krugove. Da nam bude još lakše pratiti ptice,pridružio nam se najmlađi član,Brdarić junior. 
Mora se priznati da dečko  ima oko,uvijek ih prvi spazi. Sve je bilo savršeno,smijali smo se i 
razgovarali,dok jedna ptica nije odlučila da joj više odgovara samostalan let. Kad se ptica 
odvojila naša vesela družina je ušutila,od sto glasa,glasa čuti nije,jer to traje i traje. Vidi se da 
sve tri ptice lete. Vidi se da znaju gdje je golubarnik. Ali vidi se i da to nije jato. Nakon pola sata 
razdvojenog leta članovi kontrole su mučno šutili,gđa Brdarić je počela paliti jednu na drugu 
cigaretu,a Brdarić,koji se ostavio cigareta prije nekoliko godina,shvatio je da nikad nije kasno za 
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novi početak,pa je i on pripalio jednu. Osobno vjerujem da su to ptice namjerno napravile da 
malo pomognu Maričiću,kojeg je Amarildo stalno zadirkivao. Nakon što nam je četrdesetak 
minuta pila krv i živce ptica se vratila u jato i let je nastavljen,a mi se ponovno raskokodakali. 
Letile su ptice do debelo iza ponoći i mi odlučismo da je dosta. Na naš nagovor Brdarić je 
spustio ptice rutinerski. Pokazao im je dropere,one su se javile,još su malo kružile da pokažu da 
mogu do jutra ako treba,a onda su pale na volieru i to sve tri istovremeno,ušle su u žicu i to je 
bio znak da udarimo po jegermeisteru,da čestitamo Brdariću i da ga tapšemo. 
 Drago mi je da sam bio sudionik ovog događaja. Zauvijek će mi ostati u sjećanju,ne 
samo Brdarić i njegove prekrasne ptice,nego i krasna obitelj kao podrška strastvenom golubaru. 
Uz njegovu predanost,odlučnost i podršku njegove obitelji,te malo sreće sa temperaturama na 
dan leta ne bih bio iznenađen da pukne još koji,možda i jači rezultat. Predlažem ovim putem da 
se Brdariću na skupštini uz pehar obavezno uruči i neki dobar termometar,nek se čovjeku nađe. 
 U Zagrebu,pred jutro,razmišljao sam kako smo od svega ovoga mogli napraviti još jednu 
žestoku prepirku punu međusobnih optužbi i uvreda,a eto mi smo uz malo kompromisa i 
međusobnog uvažavanja doživjeli nešto što ćemo rado pamtiti i prepričavati. 
Asmir Huskanović ŠTK Zagreb 
 

 

 
 

Hrvatski rekorder Ivica Brdarić 
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I N T E R V J U  sa hrvatskim rekorderom Ivicom Brdarićem 
 

1.ZA POČETAK RECITE NAM NEŠTO O SEBI?    

 Zovem se  Ivica Brdarić , ali većina me poznaje pod nadimkom“ Brda“,rođen sam 1968 god. u Osijeku. 

Živim u mjestu Višnjevac  sa obitelji. Golubove držim od malena,  a sa tiplerima se intenzivno bavim 

zadnjih desetak godina. Član sam tiplerskog kluba „Mece“ sa sjedištem u Baranji,a isti je član HTS-a. 

 

2.OD KOGA STE NABAVILI - KUPILI PRVE TIPLERE?     

Prve tiplere sam nabavio od Josipa Krausa,a jednog mužjaka sam dobio od pokojnog Tomislava Šljivca.  

Golubovi koje sam tad imao,  išli su kružno i visoko ,nažalost osim lijepog dugog visokog leta ,te 

golubove su  obilježili i veliki gubitci, a uzrok su bile ptice grabljivice kojih je u okolici mog mjesta zbog 

blizine šume bilo podosta.  Nakon dvije – tri godine  sve sam te golubove poklonio,a kada sam nakon 

nekog vremena ponovno nabavljao tiplere, misao vodilja je bila nabaviti tiplere koji će svojim letačkim 

karakteristikama moći voditi ravnopravniju bitku sa grabljivicama. 

 

3.KAŽITE NEŠTO  O GOLUBOVIMA  (LINIJI) KOJE SADA IMATE?   

Golubovi koje sad imam su po porijeklu BodenxLowatxSchüller,ali važnije od njihovog porjekla mi je da 

lete raznovrsno, znaju otići visoko,ali većinu leta su na srednjem visu i niže , ne boje se otići šire kada za 

tim postoji potreba, tj. kad  im se grabljivice približe. Naravno, produkt toga je više treninga i samim tim 

bolji rezultati. Pretežno su rodasti i bijeli,a to sam sustavnim radom i selekcijom ciljano napravio samo iz 

jednog razloga, noćnog leta- bez kojeg danas nema potentnih rezultata. 

 

4.KOLIKO IMATE PARI U MATIČNOM JATU ?   

Kako nisam pobornik držanja velikog broja jedinki,u mojoj matici nema nikad više od osam pari tiplera. 

Sa vremena na vrijeme maticu osvježim ponekom pticom iz letačke ekipe koja se dokazala letom ,tj. 

performansama koje na golubu preferiram. Osim toga  mi je važno i gledam, da ta nova matična ptica 

dolazi od porodice iz koje su i druga braća i sestre dokazano dobri letači. Pored svega toga, ako mi 

matična ptica u roku od dvije godine ne izbaci dovoljan broj kvalitetnih mladih ,koji će to dokazati letom 

i rezultatima ,takve jedinke bez obzira na prethodne rezultate ,izgled ili porijeklo izbacujem iz matice,tu 

nema mjestu sentimentalnosti. Parim najbolje sa najboljima, pa tek onda gledam od čega su i koga su. 

 

5.RECITE NAM NESTO O GOLUBARNIKU I O BOKSOVIMA ZA LETAČE KOJE KORISTITE? 

Moj golubarnik je dimenzije 3x3m, i pokušao sam ga maksimalno prilagoditi tiplerima. Podijeljen je u 

dva dijela, matični i letački dio. U letačkom dijelu imam pet grupnih boksova i šest pojedinačnih. U svim 

boksovima ,kao i u matičnom dijelu, nalaze se podne rešetke,a golubarnik je izoliran kako bi oscilacije u 

promjeni temperature bile što manje. Okrenut je prema jugu kako bi apsorbirao dovoljno sunca,a u njemu 

bilo što manje vlage. Sa te južne strane je otvoren ,tako da ptice imaju uvijek dovoljno kisika. Na 

golubarniku imam izlazno - ulazne volijere sa svijetlima … 

 

6.KOJE REZULTATE STE DO SADA POSTIGLI ?      

Moji najbolji rezultati su napravljeni sa starim pticama, a to su : 2009 - 17.15h, 2010 -17.30h, 2011- 

18.43h  , 2012 - 20.04h.  

 

7.KADA POČINJETE SA TRENIZIMA I NOČNIM LETOM?  

 Sa treninzima krećem zadnjih dana ožujka, u početku su to kraći treninzi po dva tri sata,da bi ih 

postepeno povećavao,tako da nekoliko zadnjih treninga jato leti i više od deset sati. Što se tiče noćnog 

leta ,sve moje ptice su već kao mlade naučene na noć. Sam let noću ne traje predugo,sat –dva, mislim da 

je to dovoljno, važnija stvar mi je da tijekom treninga ptice odrade sve zacrtano, jako mi je važno da su 

ptice poslušne (pametne). Tako da im nijedan trening ne dopuštam da same slete ,nego ih prekidam ,a 

egocentrične i neposlušne mičem. Nerijetko riješim i onu pticu koja prelijeće dan, ako u noći nije dobra,ili 

ne sluša. 
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8.SA KOLIKO LETAČA KREĆETE  U SEZONU?  
 Godišnje izležem najviše tridesetak mladih,koji prolaze stalnu selekciju,od zdravlja,poslušnosti i 

ponašanja tijekom treninga,( pogotovo noćnog gdje tražim da što dulje lete bez razdvajanja ).Tako da na 

kraju ostanu samo ptice koje to zasluže. To nekad bude pet,nekad deset ptica. Na proljeće sve 

ispočetka,dok se ne iskristalizira ekipa od tri komada. 

 

9.KAŽITE NAM NEŠTO O ISHRANI VAŠIH LETAČA ? 

  Mjesec dana prije puštanja ih prebacujem na trening hranu „depurativu“. Istu nekad kupim ,a nekad si 

sam pravim. Trening hranu ne mijenjam,nego količinom doziram dužinu treninga. Desetak dana prije trke 

postupno im uvodim u ishranu nešto kvalitetnija zrna. Ali samo zadnja tri dana prije trke dobiju punu 

mjericu hrane. 

 

10.DA LI  KORISTITE NEKE PREPARATE TIJEKOM TRENIGA?  

  Tijekom treninga od preparata ne koristim ništa posebno,jednom tjedno dobiju vitamine ili preparat 

„ecuchol“, ponekad kada su vrući dani dajem elektrolite, od ostalog - vodim brigu da pred sobom uvijek 

imaju grita, te da se jednom tjedno okupaju. Drugim raznim preparatima baš i ne vjerujem,više vjerujem u 

kvalitetnu pticu,i mislim da dobro istreniran i zdrav tipler može vrhunski letjeti i bez dodatnih 

preparata,koji često znaju biti dvosjekli mač. 

 

11.KAKVI SU VAM PLANOVI ZA UBUDUĆE?  

   Moji planovi,ili da ih bolje nazovem željama,su da svake godine pokušam sa svojim pticama biti 

konkurentan,tako da napravim bar jedan rezultat preko 17h. Ostale želje su vezane uz razvoj tiplerskog 

sporta u RH. Mislim da bi se točak zavrtio u tom smjeru ako bi se povećao nagradni fond ,to bi možda 

pomoglo da se ostali pokrenu,nabave i ulože u bolje ptice,više razmišljaju i posvete se radu sa svojim 

pticama, tako bi se možda nekog mlađeg  moglo zainteresirati ili privući uzgajivače drugih rasa golubova. 

Pored toga,bilo bi poželjno u nekoj bližoj budućnosti razmotriti nekakva nova rješenja i doskočiti ovoj 

nagloj promjeni klime koja se zadnjih godina drastično  mijenja,dani su sve topliji,sa velikim oscilacijama  

(jedan dan 35c,drugi dan 25c ). Da li će to biti po uzoru na Ntu ili Dfu koji imaju prijavu trka sedam dana 

ranije ,ili nešto drugo…??? Volio bih svakako da nas je više. Naravno jedan od preduvjeta je i da svi 

tipleraši u RH prepoznaju kako sve probleme trebaju rješavati  pod okriljem nacionalnog tiplerskog 

saveza ,mislim da se bez obzira na našu nesavršenost kao ljudskih bića rješenja mogu pronaći,i nadam se 

da će i razmišljanja drugih možda krenuti od polazne točke da bi nam svima bilo zanimljivije da smo pod 

jednim krovom,a ostalo je sve stvar dogovora. 

 

12.IMATE LI KAKVU PORUKU ZA MLADE UZGAJIVAČE TIPLERA ? 

    Poruka je da prije svega budu pošteni,da si nabave dobre tiplere,( nažalost iz osobnog iskustva  mogu 

reći da velika većina misli kako već ima dobre tiplere ,jer su poznatog porijekla, i ne žele čuti da im 

golubovi nisu vrhunski) ,druga stvar je da ih treba smjestiti u dobre golubinjake te da ih hrane 

kvalitetnom raznovrsnom hranom ,voditi brigu o njihovom zdravlju i ne komplicirati , biti svoj, sve pitati 

i sumnjajte u sve,uzmite najbolje od drugih i dodajte nešto svoje…više koristiti internet kao najbrži način 

dobivanja informacije,ali i kao sredstvo reklamiranja i populariziranja ovog sportskog hobija. I za kraj 

upućujem jedan golubarski pozdrav svim ljubiteljima tiplera, te veliko hvala  na ovom intervju ,i svima 

onima koji su mi na bilo koji način pomogli u radu sa tiplerom . 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


